



HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所

Address: Smart-Space 2, Units 1205-1208, Level 12, Cyberport 2, 100 Cyberport Road, Hong Kong

地址: 香港 數碼港道 100 號 數碼港 2 座 12 樓 1205-1208 室 Smart-Space 2

Website 網址: pori.hk

採訪邀請

香港民研首次記者招待會

誠邀 貴報／刊／台派員蒞臨採訪及拍攝由香港民研舉行的第一次記者招待會，屆時將會報告籌款情況、發放香港民研第一次民意調查數字、由客席評論員演繹結果、再由專家講述公民社會可以如何深入分析原始數據。記招詳情如下：

日期： 2019 年 7 月 16 日 (星期二)
時間： 下午 2 時 30 分
地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓香港民研臨時辦公室
講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀
香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝
香港浸會大學新聞系高級講師 呂秉權
香港文化研究、政治學獨立學者 黃偉國
香港中文大學政治與行政學系高級講師 蔡子強

香港民研歡迎市民繼續捐款贊助是次民意調查的題目，每題港幣八千元，全部撥作定期調查的經費。贊助人士可於今日下午 2 時 30 分後優先獲得結果，詳情請聯絡李小姐或彭小姐（電話：3917 7700）。

2019 年 7 月 15 日

Press Invitation

HKPOP holds its Maiden Press Conference

Media representatives are invited to join HKPOP's first press conference, where HKPOP will report its fundraising progress, release results of its maiden survey, while honorary commentators will interpret the results and experts will explain how the civic society can further analyze the raw data. Details of the press conference are as follows:

Date: July 16, 2019 (Tuesday)
Time: 2:30pm
Venue: HKPOP's temporary office at 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai
Speakers: Robert Chung President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute
Edward Tai Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute
Bruce Lui Senior Lecturer, Department of Journalism, Hong Kong Baptist University
Benson Wong Independent Scholar in Hong Kong Cultural Study and Political Science
Ivan Choy Senior Lecturer, Department of Government and Public Administration, The Chinese University of Hong Kong

HKPOP welcomes civic society sponsorship of the questions in its first survey, at \$8,000 each. All sponsorship will be used for funding future omnibus surveys. All sponsors will receive the results in advance today after 2:30pm. For details, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3917 7700.

July 15, 2019